

●致中語組所有獎學金生(不含 2024 年冬季班新生)：

如果您 11 月份上完課程並符合獎學金規定 (如：11 月缺席時數 \leq 11 小時，秋季班學業平均成績 \geq 80 分。)，您將於 12/16 (一) 領到 11 月份獎學金。若未達成規定則停發當月獎學金。

【重要提醒】

受獎期限 11 月未到期者，請留意 11 月缺席時數計算：

以每月 1 日至 31 日為計算當月缺席時數的時間範圍；不論請假理由，一律計入缺席時數。

如：11 月缺席時數為 11 月 1 日至 31 日期間所有缺席時數合計

= 秋季班(11 月 1 日至 15 日) + 冬季班(11 月 25 日至 29 日)缺課總時數。

●For all CLD scholarship recipients(NOT including new students of 2024 winter course)：

If you complete the course in November and satisfy the scholarship requirements (e.g., total absent hours of November shall NOT be more than 11 hours, and final average grades of Fall course shall be at least 80 points (or more).) , you will receive the November scholarship on 12/16 (MON). Otherwise, you will lose the scholarship of that Month.

【Important Reminder】

Scholarship recipients whose award period has not yet expired by the end of November, please pay attention to the calculation of absentee hours for November:

Every single hour of class you miss in each calendar month (from 1st day to 31st) counts as absent hours—regardless of the reason why you miss the class.

For example, from November 1st to 31st, every hour you miss counts; this period includes all the classes you miss in both Fall course (November 1st to 15th) and Winter course (November 25th to 29th).

